
Fra:                                                 Due-Tønnessen, Martin <Martin.Due-
Tonnessen@tvedestrand.kommune.no> 

Sendt:                                            mandag 12. desember 2022 16:20 
Til:                                                   Postmottak 
Emne:                                            Høringsinnspill til kvoter på kystsel i Agder 
  
Til Fiskeridirektoratet 
  
Tvedestrand kommune har fått uttalelsen fra Fylkeskommunen til gjennomlesning. 
  
Vi kan bekrefte at vi har en stabilt god stamme med sel som har hatt en betydelig vekst, og som i store 
deler av året ligger langt over det som fremkommer av HI sine tellinger. 
  
Vi har spesielt en lokalitet ved Askerøya hvor vi teller mellom 20-70 sel hver gang vi passerer denne 
lokaliteten. Den tiden på året hvor det er minst sel er i fellesferien og frem til starten av september, og 
det er i dette tidsrommet tellingen har foregått.  Vi mener det er nyttig å gi et bilde av bestanden 
gjennom hele året, og ønsker derfor å gi dere et bredere grunnlag før det tas noen konklusjoner.   
  
Vennlig hilsen 
  
Martin Due-Tønnessen 
Miljø, plan og prosjektrådgiver              
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